

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: AD-DULAYL INDUSTRIAL PARK & REAL ESTATE COMPANY P.L.C Date: 27-02-2025 09:24:11 AM Subject: Other Material Information</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مجمع الضليل الصناعي العقاري التاريخ: AM 09:24:11 2025-02-27 الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى</p>
<p>AD-DULAYL INDUSTRIAL PARK & REAL ESTATE COMPANY P.L.C announces the occurrence of the following material event:</p>	<p>تعلن شركة مجمع الضليل الصناعي العقاري عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:</p>
<p>Material Event</p>	<p>الحدث الجوهري</p>
<p>Date of event: 26-02-2025</p>	<p>تاريخ الحدث الجوهري: 2025-02-26</p>
<p>Non-recurrent transactions, which might affect the profits of the Company or the financial position thereof</p>	<p>العمليات ذات الطبيعة غير المتكررة والتي قد يكون لها اثر مادي على أرباح الشركة أو مركزها المالي</p>
<p>Pursuant to the disclosure instructions issued, we would like to disclose that Al-Dulayl Industrial Park purchased today Feb 26th 2025 a land plot with an area of 456852 square meters in the Wadi Al- Dulayl area - Zarqa, at a price of JOD 1.946 Million, which will contribute to the expansion and development of the company's business in the future. It is noteworthy that the terms and purchase price were negotiated to be attractive from investment prospective</p>	<p>عملا بتعليمات الافصاح الصادرة للشركات, نود اعلامكم ان شركة مجمع الضليل الصناعي العقاري قامت بشراء قطعة ارض بتاريخ 2025/02/26 بمساحة 456852 م² في منطقة وادي الضليل – الزرقاء بسعر يبلغ 1.946 مليون دينار اردني مما سوف يساهم في توسيع وتطوير اعمال الشركة وينعكس ايجابيا على نتائج اعمال الشركة مستقبلا. يشار الى ان شروط وسعر الشراء تم التفاوض عليها بحيث تكون جذابة وتعكس قيمة استثمارية عالية.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Amer Mofeed Salem AlQous</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Amer Mofeed Salem AlQous</p>